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ZAPISNIK 
S 10. SJEDNICE VMO POTOK 

 
10. sjednica VMO Potok održana je 28.02.2024. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice.   
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće će zatražiti sastanak na terenu s Odjelom za urbanizam kako bi se pronašlo 
rješenje za uređenje prostora za pse - prijedlog ograđivanje dijela prostora u Parku J. 
Završnika (kojeg vlasnici pasa već koriste) od ostalog dijela gdje su dječje sprave. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Rijeka Plusa na dopis o nezadovoljstvu stanara 
Potoka zbog nedostatka parkirnih mjesta: 

 “Svjesni smo problematike nedostatka parkirnih mjesta s kojom se susreću stanari 
područja Zapad. Promet je u stalnoj izmjeni, parkirna mjesta popunjavaju se u 
vršnim satima (od 8-16), te se nakon toga  oslobađaju i postaju dostupna stanarima. 
Sve površine pod naplatom su javne i po zakonu moraju biti dostupne svima. 
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Povećanjem cijene parkiranja na području zone Zapad neće se nažalost povećati 
kapacitet slobodnih parkirnih mjesta, jer za njima postoji velika potražnja. Trenutno, 
jedino područje na kojem se može povećati kapacitet parkirališta je parkiralište 
Podpinjol za koje je izrađeno idejno rješenje, te je u tijeku izrada urbanističko 
arhitektonskog projekta garaže na Podpinjolu. Time će se značajno povećati 
kapacitet parkirališta na spomenutom području. 

 Parkiralištu Benčić svakodnevno gravitira veliki broj korisnika kulturnih sadržaja, te 
je potrebno osigurati dovoljno mjesta za parkiranje, iz tog razloga omogućena je 
isključivo satna naplata. 

 Rijeka Plus je održao prije otprilike godinu i pol sastanak HEP-om, vezano za Vaš 
upit, a nakon održanog sastanka s MO Potok. 
 

 Vijeće je donijelo odluku da će početkom ožujka održati sastanak na ovu temu s 
predstavnicima Rijeka Plusa i Odjela za komunalni sustav. 

 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na dopis u kojem se 
tražio odgovor - po kojoj osnovi i do kada će parking izgrađen na poziciji gdje je 
trebao biti hotel između Cambierieve ulice i KBC-a po ovim uvjetima biti u funkciji, te 
da li se planira izgradnja javnog parkirališta kojeg bi mogli koristiti stanari Potoka: 

 „Šaljemo očitovanje Rijeka Plusa: Ovdje je riječ o parkiralištu kojim upravlja tvrtka 
„Best in parking“, te ne posjedujemo informaciju postoje li mogućosti parkiranja 
stanara na navedenoj lokaciji. Trenutno, jedino područje na kojem se može povećati 
kapacitet parkirališta je parkiralište Podpinjol za koje je izrađeno idejno rješenje, te je 
u tijeku izrada urbanističko arhitektonskog projekta garaže na Podpinjolu“.   
 

 Odjelu za urbanizam je upućen identičan dopis, ali se na njega nije očitovao. 
 
AD 2 
 
       Zaključak: 

 

 Vijeće je raspravljalo o ideji organizacije “Potok festa” koja bi obuhvatila razne 
sadržaje za stanare Potoka. 

 Od Odjela za gospodarenje imovinom će se zatražiti popis ovlaštenih predstavnika 
stanara na području MO Potok, a vijećnici će provjeriti stanje na terenu kako bi ih 
mogli okupiti i uključiti u rad MO. 
 
 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


